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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig hizlalják még a kormányzatot?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Annak  ellenére,  hogy  Orbán  Viktor  miniszterelnök  2010  előtt  az  adminisztratív  apparátus
karcsúsítását ígérte, kétszeresére dagadt az elmúlt 12-13 évben az állami bürokrácia.
A második  Orbán-kormány 2010-ben 106 miniszterrel,  államtitkárral  és  helyettes  államtitkárral
alakult meg, azóta ez a szám megduplázódott. A kormánytagok száma 15 lett a 10 helyett - úgy,
hogy jelenleg nincs önálló egészségügyi, oktatási vagy környezetvédelmi tárca. Ezen a felsővezetők
fizetése  rendkívül  magas,  például  az  elmúlt  évben  Orbán  Viktor  52  százalékkal  emelte  az
államtitkárok  illetményét.  Mondanom  sem  kell,  ez  nagyon  sokba  került  a  magyar  adófizető
állampolgároknak - mert ugye ezt ők fizették. Igen könnyű nagyvonalúnak lenni mások pénzéből,
de akkor legyenek ilyen nagyvonalúak a pedagógusokkal és egészségügyi dolgozókkal is.  Vagy
inkább csak velük.
GDP-arányos összehasonlításban az egész EU-ban az Orbán-kormány költi a legtöbb pénzt az állam
működtetésére, jóval az uniós átlag felett.
Miniszter Úr! Tisztában vagyok vele, hogy a közigazgatás nem olcsó, de kijelenthetjük, hogy ez
így, ilyen formában egy pénzszivattyú.
Mindez történik úgy, hogy azt mondják, hogy nincs pénz a tanárok fizetésemelésére, romokban van
az egészségügy és a magyar lakosság 30 százaléka él a létminimum alatt.
Egy  normális  országban  nem  a  bürokrácia  növelésére  költi  a  kormányzat  a  pénzt,  hanem  az
állampolgárai jóllétére, munkahelyteremtésre és a jövő generációjának fejlődésére.
 
Fentiekre tekintettel  kérdezem tehát,  hogy meddig akarják még hizlalni a kormányzatot? Mikor
kezdik  el  magukon a  lassan  13 éve  beígért  karcsúsítást,  hogy érdemi  fejlesztésekre  költsék  az
adóforintokat? Várom érdemi válaszát!
 


